
 

 

MJÖLBY AI CURLINGFÖRENING 
 
  Styrelsemöte 
 
 Mötesdatum: 2024-12-17   kl. 18:00 
 
 Protokoll nr: 2024-2025_2 
 
 Kallade   Närvarande    
 

 Anders Blom   O    
 Mattias Moberg   X   
 Johan Andersson   X    
 Britt Isacson-Jansson  X     
 Lars Landelius   X 
 Peter Nero    X 
 Alfons Johansson   O 
 Joakim Starck   X  
 

 

1. Ordförande öppnade mötet och hälsade alla välkomna. 
 
2. Föregående mötesprotokoll 

 
      Gicks igenom och lades till handlingarna. 
 

3. Ekonomi 
 

Ganska många medlemsavgifter obetalda, flera påminnelser skickas ut. 
Uppdaterad medlemslista tas fram. 
 
Bokningsläget är ganska svagt. Marknadsföring via sociala medier vecka 2. 
 
272.732 kr på bankkontot. 
 

4. Juniorer  
 
Totalt 11 aktiva juniorer. 2-9 st på träningarna. 
Inget Mjölbylag till JSM. 
 

5. Is o Material  
 

Vi har haft kabelproblem med termostat till päpplingskaret, men funkar nu OK. 
 
Har flödat en gång, nästa tillfälle 11 januari inför Division 1-sammandrag. 
 
Nya päbblingsmunstycken. Nya batterier till Kingen. Ska ta fram rutin för hantering 
av batteri under sommarhalvåret. 



 

 

 
Vi diskuterade återigen isskötselkurs för medlemmar. Beslutade att ta fram 
instruktion (pdf). 

 
6. Säsongen 24/25 

 
Sista dag med is 15 mars. 

 
Kvarstående punkt från förra mötet: 
Frågan om hur vi ska hantera bokningsförfrågningar utanför ordinarie 
schemalagda bokningstillfällen, t.ex. under arbetstid, lyftes än en gång. Besluts tog 
att jobba fram en rutin till hösten. Styrelsen ansvarar för detta. 
 

7. Internspel och kompiscurlen 
 

KM-lag spelas 8-9 mars. Peter N ordnar med inbjudan. 
 
KM dubbel start vecka 3. Peter N ordnar med inbjudan. 
 
Öppet hus/rekrytering: 
Joakim informerade om planerad curlingdag med TMH’s personalklubb, 
förslagsvis söndag 19 januari. Diskuterade koncept för hyresavgift. Föreningen 
ställer upp med instruktörer, två st per ispass. Personalklubben får tillträde till 
köket. Föreslå timkostnad 1000 kr. Joakim tar detta vidare mot TMH’s 
personalklubb för att reda ut detaljer inför arrangemanget. 
 

8. Övriga frågor 
Vi behöver säkra domare och funktionärer och domare till Division 1-sammandrag 
24-26 januari. 
 
 
 
 
 
 

 
Vid protokollet          Ordförande 
 

 

 
 ____________________ 

Joakim Starck                                                      Lars Landelius 
 


